

IOTC CIRCULAR 2014-99 / CIRCULAIRE CTOI 2014-99

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: CONCERNING THE 19TH SESSION OF THE COMMISSION, 12TH SESSION OF THE COMPLIANCE COMMITTEE AND 12TH SESSION OF THE STANDING COMMITTEE ON ADMINISTRATION AND FINANCE.

I have the honor to announce the dates of the 19th Session of the Commission, the 12th Session of the Compliance Committee and 12th Session of the Standing Committee on Administration and Finance. As indicated in the S18 Report, the Rep. of Korea offered to host the next Session of the Commission including the related Committee meetings.

The proposed schedule is as follows:

Meeting	Dates	Venue
12 th Session of the Compliance Committee (CoC12)	April 20–22, 2015	TBA
12 th Session of the Standing Committee on Administration and Finance (SCAF 12)	April 23–24, 2015	TBA
18 th Session of the Indian Ocean Tuna Commission (S19)	April 27–1 May, 2015	TBA

I would also like to take this opportunity to inform you that the exact venue of the meeting and all of the documents for these meetings will be published on www.iotc.org in due course. Within the next 30 days, and before the 120 days prior to the meetings, the provisional Agendas for the meetings will be circulated among Members for comments and suggestions, including the invitations from the Chair.

Please do not hesitate to contact us if you need further information.

Madame/Monsieur,

OBJET : 19^E SESSION DE LA COMMISSION, 12^E SESSION DU COMITÉ D'APPLICATION ET 12^E SESSION DU COMITÉ PERMANENT D'ADMINISTRATION ET DES FINANCES.

J'ai l'honneur de vous annoncer les dates de la 19^e session de la Commission, de la 12^e session du Comité d'application et de la 12^e session du Comité permanent d'administration et des finances. Comme indiqué dans le rapport de S18, les autorités de la République de Corée ont proposé d'accueillir la prochaine session de la Commission, ainsi que les réunions des divers comités connexes.

Le calendrier proposé est le suivant :

Distribution / Destinataires

IOTC Members/ Membres de la CTOI: Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes: Djibouti, Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organizations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales

Copy to/ Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

Réunion	Dates	Lieu
12 ^e session du Comité d'application (CdA11)	20-22 avril 2015	À confirmer
12 ^e session du Comité permanent d'administration et des finances (CPAF11)	23-24 avril 2015	À confirmer
19 ^e session de la Commission des thons de l'océan Indien (S18)	27 avril – 1 ^{er} mai 2015	À confirmer

Je profite de l'occasion pour vous informer que le lieu exact des réunions et tous les documents de séance seront publiés en temps utile sur le site de la Commission (www.iotc.org). Dans les 30 prochains jours, et avant les 120 jours précédant les sessions, les ordres du jour provisoires seront distribués aux Membres pour commentaires et suggestions, ainsi que les invitations du Président.

Pour toutes informations supplémentaires, n'hésitez pas à nous contacter.

Yours sincerely / Cordialement



Rondolph Payet
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

Attachments / Pièces jointes:

- Nil / Aucune